
 

  
 Oslo kommune 
 Utdanningsetaten 

 Marienlyst skole 

 

 

 
 

PROTOKOLL FRA DRIFTSSTYREMØTE PÅ MARIENLYST SKOLE 

 

  
Tid: Tirsdag 22.10.2024, kl. 16.00-17.30 

Sted: Mezzaninen 

Tilstede: Fraværende: 

Maria Nefelè Aaby Chrysostomidis (medlem 
foresatte)  

Hilde Vestrheim                            (medlem bydel) 

Lars Kristian Schrøder           (medlem foresatte)  

Synne Fredriksen                      (medlem ansatte)  

Egil Dahl                                       (medlem ansatt)  

Paal Christian M. Gjøen              (medlem bydel)  

Levi K. Katambayi                         (medlem bydel)  

Hege Wold                                 (vara 1 foresatte)  

Henrik Mowinckel- Trysnes                         (elev)  

Jule Farsethås                                                 (elev)                                                      

Sekretariat:  

Knut Erik Brændvang                                 (rektor)  

Christine Bredsdorff Hotvedt            (ass. rektor)                                

 
Agenda: 
 
34/2024: Godkjenning innkalling og protokoll 

- Innkalling og protokoll godkjennes. 
 
35/2024: Informasjon fra skolen v/rektor 

- Innspill fra FAU vedr. dusjforheng i garderobene: Rektor har spilt saken videre til 
Oslobygg som er eiere av bygget.  

- Nasjonale prøver: Prøvene er gjennomført, og vi har mottatt skalapoengene. Rektor 
presenterer resultatene i driftsstyret når de offisielle tallene er klare.  

- Elevundersøkelsen: Undersøkelsen gjennomføres i uke 44-46. På trinn 1-4 skal det 
gjennomføres en trivselsundersøkelse. 

- Det gjennomføres utviklingssamtaler på alle trinn om dagen.  
- Vi gjennomførte skoleløp sist fredag. P.t. har vi samlet inn 165.000 kroner til 

barnekreftforeningen. 
- Skolehagen går sin gang. Store og små er begeistret. Vi er stolte av den, og det er gøy å 

bruke hagen aktivt i læringen. 
- Fagdager: Noen minutter fra hvert fag legges på fredag slik at vi får hele dager til å 

fordype oss i et fag. Elevene får da mer tid til å fordype seg faglig og tverrfaglig. Det er 
delte meninger om struktur og organisering. Vi vil evaluere ordningen grundig i 
desember. Da vil vi også hente inn elevstemmen.  

 
36/2024: Status økonomi 



- Det er ingen endringer fra sist møte. Vi tar sikte på å ende i balanse for 2024. Vi drar med 
oss et underskudd fra i fjor. Dette må vi jobbe for å hente inn. Det blir vanskelig å legge 
et godt budsjett for 2025. 

 
37/2024: Skallsikring – vegen videre  

- Paal Christian har orientert byråden om problemstillingen, og vil følge opp videre. 
- Driftsstyret er enstemmige enige om å sende et skriv om problemstillingen rundt 

skallsikring fra Driftsstyret på Marienlyst skole til UDE. 
 

38/2024: Nytt fra elevrådet 
- Elevrådet stiller spørsmål ved om rektor er orientert om at elevene ikke får gå på 

toalettet utenom friminuttet. Rektor er orientert, og støtter lærerne i deres avgjørelse. 
Ordningen bør evalueres fortløpende med lærerne. Det er et problem med vaping/e-
sigaretter på toalettene. 

- Elevrådet stiller noen kritiske spørsmål til fagdagene. Det er ønskelig at det er en 
sammenheng mellom fagdager og prøver. 

- Elevrådet ønsker å teste ut noen nye stoler (ref. tidligere sak i DS). Rektor samtykker til 
det. 

- Det er elever som benyttes snus og el-sigaretter på skolen. 
- Elevrådet er i prosess med å planlegge skoleball. Påmeldingen er sendt ut. 

 
39/2024: Nytt fra FAU 

- Trafikk: Det vil bli en mulig trafikkutfordring våren 2025 i forbindelse med at 
Slemdalsveien stenger. 

- Bibliotek: Går sin gang. Det har vært gjennomført Meråpent bibliotek en gang denne 
høsten.  

- AKS: Det har vært stilt spørsmål vedrørende innkryss om morgenen og innetid når det 
blir kaldt. Dette er drøftet med AKS-leder. 

- Skolemiljø og pedagogikk slås sammen til en gruppe.  
- FAU er i dialog med elevrådet om gjennomføring av skoleball. 
- NRK-utbyggingen: Det er en gruppe i FAU som er engasjert, og som står på for å få en 

flerbrukshall i forbindelse med utbyggingen. 
 
Eventuelt 

- Rektor har fått spørsmål om overgang fra heldagsplass til halvdagsplass på AKS. Dette 
settes på agendaen i neste DS. 


